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Notulen 14 januari 2025 
 

 Milieuvereniging Land van Cuijk             
         -al vanaf 1980 bezig voor een beter milieu- 

 

VERSLAG van de bestuursvergadering van MLvC d.d. 14 januari 2025 

 

Aanwezig: Geert, Harrie, Jan en Sylvia (bestuursleden); Bart, Fons, Marcel, Theo en Willy 

(leden). 

Afgemeld: Christel (bestuurslid); Henk (lid). 

Plaats: Gemeenschapshuis ‘De Jachthoorn’, St. Hubert. 
 

1. Opening 

Fons opent de vergadering om 20.10 uur. 

 

2. Vaststellen agenda 
Deze wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Opmerkingen over de notulen van 17 december 2024 

a. Tekstueel 

Geen opmerkingen. 

 

b. Inhoudelijk 

 Pagina 1, punt 3.c.4: de leden die deel willen uitmaken van de klankbordgroep ‘Samen 

voor bereikbaar Boxmeer’ zijn niet voor deze vergadering uitgenodigd. Geert zal dat doen 

voor de volgende vergadering, en Jan zal hun namen doorgeven aan de gemeente. 

 Pagina 1, punt 3.c.5: Willy heeft een offerte gevraagd aan Das en Boom voor een 

contrarapport; we hebben dit nog niet ontvangen. 

 Pagina 1, punt 4: we hebben inmiddels de subsidie van de gemeente ontvangen. 

 Pagina 2, punt 5.b.2: de dorpsraad van Vortum-Mullem heeft aangegeven geïnteresseerd 

te zijn in onze plannen m.b.t. de EVZ, en wil deze combineren met ommetjes. Het 

Waterschap moet ook een deel van de EVZ realiseren, maar heeft dat nog niet gedaan. Willy 

maakt een notitie voor Geert hieromtrent, en Geert zorgt dat deze bij het Waterschap komt. 

 

c. Actiepuntenlijst 

 1564: Christel werkt de taakverdeling binnen MLvC voor de volgende vergadering uit. 

 1576: Willy zal nogmaals Das en Boom vragen een offerte op te geven voor een 

contrarapport. 

 

4. Financiën 

We ontvangen voortaan een vast subsidiebedrag per jaar, aangevuld met een bedrag per lid én 

een bedrag per activiteit.  

      

5. Mededelingen 

a. Post  

Ontvangen post: 24080-24085, 25001 

Verzonden post: 24032-24033 
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b. Zwart/witboek 

 Op de Nieuwjaarsontmoeting/buitengewone ledenvergadering van 10 januari is Geert tot 

voorzitter gekozen. Christel volgt Geert op als vicevoorzitter. 

 Op 17 januari komen vertegenwoordigers van de dorpsraden van Beers, Gassel en 

Linden, de Heeswijkse Kampen, de Stichting Vrienden van de Groene Kraaij en de MLvC 

bijeen om een alternatief plan voor de Dommelsvoort op te stellen. 

 Op 24 januari gaan Willy en Chris met de dorpsraad van Vortum-Mullem en wethouders 

een veldtocht maken i.v.m. de door ons (en de Dorpsraad) gewenste EVZ van Vortum-Mullem 

naar de Vlagberg. 

 Op 21 maart is de volgende veldtocht met de wethouders. We willen het dan o.a. hebben 

over vernielde houtwallen. Jan gaat na welke bezwaren we op dit punt hebben ingediend 

(Rijkevoort, spoordijk). 

 De Perspectiefnota Landbouw hebben we toegestuurd gekregen door de gemeente, maar 

hebben we nog niet bestudeerd. De gemeenteraad heeft op 30 januari een oordeelsvormende 

vergadering. 

 

6. Plantaardige vergisting 

Een ondernemer heeft ons gevraagd wat we vinden van zijn plan om ‘groen gas’ te maken van 

allerlei restproducten of afgekeurde producten die niet voor ‘feed and food’ te gebruiken zijn. 

We zijn hier niet (volledig) tegen, maar ook niet (volledig) voor. We willen een gedetailleerd 

plan zien alvorens we ons hierover uitspreken. Fons zet onze overwegingen in een brief. 

 

7. Ebben 

Op 21 januari is er een hoorzitting bij de bezwarencommissie van de gemeente over ons 

bezwaar tegen de aanleg van de betonpaden. En tegen een nieuw besluit van de gemeente 

hebben we ook een bezwaar ingediend. 

 

8. Kernklankbordgroep 

Deze groep werkt nog steeds niet naar behoren, een klacht die de ZLTO met ons deelt. De 

gemeente heeft beterschap beloofd.  

 

9. Nieuwe website 

Onze nieuwe website nadert zijn voltooiing. We hebben nog wel enkele wensen, hopelijk is 

de site de volgende vergadering klaar. 

 

10. Interne informatiemarkt 

Henk en Theo hebben een brief opgesteld voor onze leden. Hieraan willen we nog toevoegen 

dat gevraagd wordt welke vaardigheden men heeft (waaraan wij als organisatie, i.h.b. het 

bestuur) wat hebben. Theo past de brief aan. 

 

11. Bladgroen 

Het thema van de volgende Bladgroen is ‘transitie’. Christel mag schrijvers uitnodigen voor 

de artikelen. Suggesties: een boer die overgeschakeld is op biologisch en de problemen die dat 

met zich heeft meegebracht; en de nieuwe directeur van de Rabobank Land van Cuijk vragen 

een artikel te schrijven over de transitie van die bank. 
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12. Rondvraag 

Jan: zijn we al van ‘X’ af? Nog niet, maar we maken er ook geen gebruik meer van. We 

bekijken of we een account aanmaken voor Bluesky, Mastodon of LinkedIn (of een of 

meerdere van deze). 

 

13. Volgende vergadering 

Deze is op 11 februari, zelfde tijd en plaats. 

 

14. Sluiting 

Fons sluit de vergadering om 22.25 uur. 
 

 

 

 

 

Agenda 

Di 11 februari 20.00 uur  bestuursvergadering De Jachthoorn 

Di 11 maart 20.00 uur  bestuursvergadering De Jachthoorn 

Vr 21 maart 10.00 uur (?) veldtocht 

Vr 28 maart 19.30 uur ledenvergadering De Jachthoorn 

Di 8 april 20.00 uur  bestuursvergadering De Jachthoorn 

Di 6 mei 20.00 uur  bestuursvergadering De Jachthoorn  

Di 3 juni 20.00 uur  bestuursvergadering De Jachthoorn  

Di 1 juli 20.00 uur  bestuursvergadering De Jachthoorn 

Di 2 september 20.00 uur  bestuursvergadering De Jachthoorn 

Di 30 september 20.00 uur  bestuursvergadering De Jachthoorn 

Di 28 oktober 20.00 uur  bestuursvergadering De Jachthoorn 

Di 25 november 20.00 uur  bestuursvergadering De Jachthoorn 

Di 16 december 20.00 uur bestuursvergadering De Jachthoorn 
 

 

 

Jan Reijnen, secretaris  

 

 


